
I 125år har anställda på Scania byggt upp det här 
fina företaget, vore det inte ett bra sätt att uppmärk-
samma oss? 

Att visa att vårt arbete under alla dessa år och i 
nutid är mycket värt. Det är tack vara oss som Sca-
nia är vad det är i dag. 

Det är vi som står här och jobbar övertid och +SFA så 
att Scania kan leverera i tid. 

Det är vi som effektiviserar processerna så att Sca-
nia kan öka sina vinster.

Vårt bud är inte orimligt och det borde garantera 
att vi i alla fall inte hamnar mer efter rikssnitt och 
konkurrenter.

LÖNERÖRELSE
 2016 Nr 5

Vi kommer under hela den lokala 
lönerörelsen löpande att informera om 
vad som händer och vad som sägs. Har 
ni frågor får ni gärna ta kontakt med 
era lokala representanter.

Nu är vi nära en lösning!

Koncernfackets förhandlare har nu lämnat ett bud till företaget  som de kommer att svara 
på senast på torsdag den 16 juni då vi har nästa träff bokad.

Vårt bud:

125kr/månad extra utöver de 2% som vi redan är garanterade i det centrala avtalet.

kr

Företaget kvarstår i sin inställning att de inte är intresserade av att förändra det relativa 
löneläget! De säger fortfarande:

- Scanias löner ligger rätt!
De menar med detta att de inte ställer upp på vårt resonemang om att vi som bygger värdens bästa lastbil borde 
tjäna åtminstone lite mer än resten av landets industriarbetare. Tvärtemot så tycker de att vi ligger rätt som vi 
ligger nu. 

De öppnar för en möjlighet att diskutera dessa frågor när den lokala lönerörelsen är över, det är något som vi 
gärna skulle göra. Vi tror att det skulle vara bra med en dialog om hur vårt arbete skall värderas och den bör ske 
med den högsta ledningen.

          Förhandlingarna fortsätter Torsdagen den 16/6


